

Certificate

Standard

FSSC 22000

Certification scheme for food safety management systems consisting of the following elements: ISO 22000:2018 / ISO/TS 22002-4:2013 and Additional FSSC 22000 requirements (Version 6).

Certificate Registr. No. **01 454 2200347**

Certificate Holder: **ERO-ETIKETT GmbH**
Oberer Sand 10-14
73252 Lenningen
Germany

COID Code: **DEU-1-8937-598373**

Scope: **Flexo and digital printing of paper and film labels for food products**

Food Chain Sub
Category: **I**

Validity: **Certification decision date: 2025-11-24**
Initial certification date: 2022-11-28
Issue date: 2025-11-24
Valid until: 2028-11-27
Date of the last unannounced audit*: 2024-09-11 + 2024-09-26



2025-11-24

Managing Director
TÜV Rheinland Cert GmbH
Am Grauen Stein · 51105 Köln

*At least one (1) surveillance audit is required to be undertaken unannounced after the initial certification audit and within each three (3) year period thereafter.
The authenticity of this certificate can be verified in the FSSC 22000 database of Certified Organizations available on www.fssc.com.

Zertifikat

Prüfungsnorm

FSSC 22000

Das Zertifizierungsverfahren für Lebensmittelsicherheitssysteme umfasst die Elemente: ISO 22000:2018 / ISO/TS 22002-4:2013 und zusätzliche Forderungen von FSSC 22000 (Version 6).

Zertifikat-Registrier-Nr. **01 454 2200347**

Unternehmen: **ERO-ETIKETT GmbH**
Oberer Sand 10-14
73252 Lenningen
Deutschland

COID Code: DEU-1-8937-598373

Geltungsbereich: Flexo- und Digitaldruck von Etiketten aus Papier und Folie für Lebensmittelprodukte

Lebensmittelkette
Unterkategorie: I

Gültigkeit: Datum der Zertifizierungsentscheidung: 24.11.2025
Erstzertifizierung: 28.11.2022
Wiederausstellungsdatum: 24.11.2025
Gültig bis: 27.11.2028
Datum des letzten unangekündigten Audits*: 11. + 26.09.2024



24.11.2025

Managing Director
TÜV Rheinland Cert GmbH
Am Grauen Stein · 51105 Köln

*Mindestens ein (1) Überwachungsaudit muss unangekündigt nach dem ersten Zertifizierungsaudit und danach in jedem Zeitraum von drei (3) Jahren durchgeführt werden.
Die Authentizität dieses Zertifikats kann in der FSSC 22000-Datenbank zertifizierter Organisationen überprüft werden, die unter www.fssc.com verfügbar ist.